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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van woensdag 2 oktober 2013om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Vermeijen Danny - voorzitter 
Meeus Paul, Wittebolle Astrid, Otten Toon, de Jong Vera, Breugelmans Stef, Van Litsenborg Guy, Driesen Josiane, 
Van Otten Jan, Gladiné Pierre - raadsleden 
Van Geirt Willy, Mathé Pascale, Anaf Hannes - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Guedon John - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Katleen De Coninck – raadslid in vervanging van John Guedon, 
Dominique Selen – directeur SASK, 
Greet De Clerck – directeur SAMWD, 
Dirk Vanhaute – directeur Cultuur en Vrije Tijd, 
Eric Adriaensen – evenementen, 
Laure Aerts – sportdienst, 
Publiek. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Start nieuw schooljaar stedelijke academies 
Een overzicht wordt gegeven van ons beide academies met betrekking tot het leerlingenaantal, de afdelingen,  enz. 
voor het nieuwe schooljaar. 
Schepen Pascale Mathé stelt Greet De Clerck voor als nieuwe directeur SAMWD. 
Aan de hand van ee ppt (zie bijlage) geeft de directeur een overzicht van de start van het nieuwe schooljaar van de 
SAMWD. 
Paul Meeus had vandaag ook de beleidsvisie van schepen Pascale Mathé verwacht. 
Volgens hem staan een aantal uitdagingen te wachten. Hij hoorde van de directeur dat de academies een 
twee-eenheid vooropstellen wat hij een positief gegeven vindt.  
Op de vooravond van de invoering van de beheers- en beleidscyclus vraagt hij aan schepen Pascale Mathé of zij 
als schepen al eens overleg gepleegd heeft met de directies vooral nu bij het aantreden van de nieuwe directeur in 
de SAMWD. Hij vraagt aan de schepen hoe zij dit gaat sturen. 

Schepen Pascale Mathé deelt mee dat ze met de directies al heeft samen gezeten maar dat nog moet 
bepaald worden hoe dit alles zal worden ingeschreven. 

Pau Meeus reageert hierop: “u hebt drie maanden de tijd gehad en schuift het gewoon voor u uit”. Hij verwijst naar 
het schepencollege dat werkt aan besparingen en vraagt aan de schepen wat haar kijk is, haar visie als beleid. Hij 
vraagt wat haar doelstellingen zijn. 

Schepen Pascale Mathé deelt mee dat zij hierop in één van de volgende commissies zal op terugkomen. 
Paul Meeus reageert met de uitlating: “dat is altijd hetzelfde”. Hij is van mening geen woorden gebruikt te hebben 
die niet begrepen kunnen worden en zegt tegen de schepen dat zij toch een visie moet hebben. Hij vindt een 
dergelijke reactie dramatisch en vraagt de schepen haar conclusies te trekken. 
Toon Otten vraagt de schepen welke haar kijk is op de differentiatie inzake het aanbod van de opleidingen de 
komende jaren en hoe zij de academies wil profileren. 

Schepen Pascale Mathé deelt mee dat gewerkt wordt aan een specialisatie in theatervorming binnen de 
SASK. 

Toon Otten vraagt of dit haar speerpunt is. 
Schepen Pascale Mathé deelt nogmaals mee op één van de volgende commissies hier op terug te komen. 

Paul Meeus vindt fit een beschamende vertoning van de schepen ten overstaan van het personeel en neemt dit 
niet. Voor hem is dit een blamage voor onze Stad en hij vraagt of iedereen dit normaal vindt? 
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Toon Otten vindt dit niet alleen beschamend ten overstaan van het personeel maar ook ten overstaan van de 
raadsleden. 
Voorzitter Danny-Spock Vermeijen begrijpt de bezorgdheid van de raadsleden. 
Paul Meeus vraagt of de raadsleden dan later wel een antwoord gaan krijgen. 
Toon Otten vraagt waarom er nu geen info kan gegeven worden. 
Paul Meeus verwijst naar de commissies waarop hij een inhoudelijk debat wil maar voegt er aan toe nog nooit een 
inhoudelijk antwoord te hebben gekregen. 

Schepen Pascale Mathé deelt mee tegen eind van het jaar een beleidsvisie mee te delen. 
Paul Meeus verwijst naar de aanstelling van de nieuwe directeur en is van mening dat de schepen bij die 
gelegenheid toch een beleidsvisie moet hebben. Hij vervolgt: “als schepen moet u toch de ambtenaren sturen”. 
Dominique Selen, directeur SASK, geeft aan de hand van een ppt (zie bijlage) een overzicht over de start van haar 
academie. 
 
Terugblik zomerevenementen 
Een overzicht en evaluatie van de verschillende evenementen tijdens de voorbije zomer. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Eric Adriaensen een overzicht van de voorbije zomerevenementen. 
Verwijzend naar de blijde intrede van de foorkramers wijst Astrid Wittebolle er op dat dit evenement nooit werd 
afgeschaft maar wel werd omgevormd. 
Voorzitter Danny-Spock Vermeijen vraagt zich af of er niet beter moet gecommuniceerd worden omtrent de 
dynamiek van dit evenement. 
Paul Meeus verwijst naar de vraag van de foorkramers die op Turnova stonden om een betere en duidelijkere 
verbinding met de Markt te voorzien. Wanneer volgend jaar een deel van de kermis op het Warandeplein zal staan 
zal dit zeker van belang zijn. 

Schepen Willy Van Geirt is eveneens van mening dat er een aangename verbinding moet gecreëerd 
worden. 
Vera de Jong stelt voor om eens na te gaan om de kinderattracties op het Warandeplein te verzamelen. 

Astrid Wittebolle verwijst naar “Turnhout culinair” en vraagt of het geen optie is om aan de organisator, die toch 
verdient aan het evenement, een vergoeding te vragen voor het gebruik van de Markt. 

Schepen Willy Van Geirt verduidelijkt dat met de organisator was afgesproken dat wanneer de eerste 
editie zou lukken er voor de volgende editie bepaalde voorwaarden zullen afgesproken worden. 

Astrid Wittebolle verduidelijk haar voorstel: er kan bijvoorbeeld gedacht worden aan differentiatie: zaken uit 
Turnhout, uit de omgeving van Turnhout, uit een verdere omgeving, …. 
Toon Otten stelt voor om genoeg tijd te besteden aan dergelijke discussie en niet “zo maar” huur vragen voor het 
gebruik van de Markt. 

Schepen Willy Van Geirt wijst er op dat momenteel ook geld gevraagd wordt voor het gebruik van de Markt 
voor bijvoorbeeld de Kermis. 
Schepen Hannes Anaf is van mening dat moet gezocht worden naar een goed evenwicht en men zeker 
geen initiatieven hierdoor mag afsoten. 

Astrid Wittebolle verwijst naar het gebruik van de Futur waar ook gewerkt wordet met een zekere differentiatie. 
Schepen Willy Van Geirt voegt er aan toe dat het beleid er in bestaat om enerzijds evenementen aan te trekken die 
de Stad niets kosten en anderzijds verschillende stadsdiensten laten samenwerken rond kleinere initiatieven die 
leven brengen. Daarenboven is hij van mening dat het beter is in te zetten op één groot evenement in plaats van 
vele kleinere evenementen en dit met het oog om Turnhout terug op de kaart te zetten. 
Toon Otten begrijpt dat dit jaar een overgangsjaar is geweest. Hij vraagt welk beleid werd gevoerd naar 
programmatie toe en wat dit dan gekost heeft. 

Schepen Willy Van Geirt legt uit dat gekeken werd naar wat het voorziene budget was en welke initiatieven 
er niets hebben gekost. Naar de toekomst toe zal ook hier worden bespaard en zal er minder budget zijn. 

Toon Otten wijst er op dat een Stad nooit groot geworden is, wat naambekendheid betreft met betrekking tot 
evenementen, met bijvoorbeeld een Ketnetband maar wel met initiatieven zoals in de steden Mechelen, Tienen, 
enz. 
Pierre Gladiné vraagt of er een zicht is op “het comité der initiatieven”. 

Schepen Willy Van Geirt deelt mee dat dit momenteel stil ligt. 
Toon Otten verwijst naar de Kerstparade die aangekondigd werd binnen het comité der initiatieven en vraagt hoe 
dit dan verder moet. 

Schepen Willy Van Geirt deelt mee dat oorspronkelijk de Kerstparade aangekondigd werd door het comité 
der initiatieven. Eind oktober zal Markt Events beslissen om dit evenement al of niet over te nemen. Indien 
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Markt Events beslist de organisatie op zich te nemen zal dit evenement door hen dus georganiseerd en 
betaald worden. De Stad zal enkel logistieke steun zal verlenen. 

Toon Otten stelt vast dat deze Kerstparade dus aangekondigd werd zonder enige zekerheid. Hij meent gehoord te 
hebben dat dit evenement 30.000 euro + btw zou kosten. 
Toon Otten verwijst ook naar een aantal gemeeneteraden terug waarop hij de vraag over de Kerstparade aan 
schepen Willy Van Geirt had gesteld. 

Schepen Willy Van Geirt wijst er op dat toen burgemeester Erwin Brentjens heeft geantwoord dat dit 
georganiseerd zou worden door het comité der initiatieven. 
Dit zou nu overgenomen worden door Markt Events vzw als organisator. 

Toon Otten vraagt aan de schepen of er geen enkel mailverkeer is geweest die de prijs heeft bevestigd. 
Schepen Willy Van Geirt antwoordt hierop neen. 

Astrid Wittebolle vraagt wat er aan winterevenementen gaat gebeuren. Het is reeds begin oktober en dus redelijk 
dringend. 

Schepen Willy Van Geirt deelt mee dat de vzw Markt Events de schaatsbaan en kraampjes zal 
organiseren en dus niet meer de Stad. 

Toon Otten vraagt nog eens: of de ijspiste en kraampjes er dus zullen zijn. 
Schepen Willy Van Geirt beantwoordt dit bevestigend en voegt er aan toe dat ondertussen de 
verenigingen ook al zijn aangeschreven. 

Toon Otten wil nog weten indien er verliezen zouden zijn die door de vzw zullen gedragen worden. 
Ook hierop antwoordt schepen Willy Van Geirt bevestigend. 

Astrid Wittebolle vraagt of er een hernieuwde invulling komt. 
Schepen Willy Van Geirt licht toe dat het een iets kleinere ijspiste zal zijn en een iets grotere tent. Aan de 
zijde van de fontein komen een achttal retro-kermisattracties en aan de zijde van het Stadhuis wordt 
geprobeerd een echte kerstmarkt te organiseren. 

Toon Otten verwijst naar de voorgaande jaren waar nogal wat stadspersoneel werd ingezet en vraagt of dit nu ook 
nog zo zal zijn. 

Schepen Willy Van Geirt deelt mee dat nadars moeten geplaatst worden, de plaatsbepaling moet voorzien 
worden en er water en elektriciteit moet geleverd worden. Dit zal door stadspersoneel gebeuren maar de 
opstelling gebeurt niet door stadspersoneel. 

Toon Otten vraagt of dit evenement in de toekomst in aanmerking kan komen voor een eventuele betaling voor het 
gebruik van de Markt. 

Dit zal bij de discussie over het eventueel betalen bekeken worden. 
 
Kennisname van het werkingsverslag 2012 van de Interlokale Vereniging Sportregio Noorderkempen 
De overeenkomst tussen het stadsbestuur en de Interlokale Vereniging Sportregio Noorderkempen bepaalt dat de 
rekening en het werkingsverslag van de ILV,  jaarlijks, ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de gemeenteraden 
van de deelnemende gemeenten en aan de provincieraad . 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Laure Aerts toelichting bij dit punt. 
Voorzitter Danny-Spoc Vermeijen heeft onlangs op Radio 1 gehoord dat er tegenwoordig vrij veel gesport wordt 
meer er sindsdien ook veel rugklachten zijn. 

Schepen Hannes Anaf verwijst naar de vormingsdagen onder meer ivm rugscholing die ingericht worden 
en waar getracht wordt hierop zo veel mogelijk mensen naar toe te krijgen. 

Schepen Hannes Anaf vervolledigt met een kijk op de nieuwe werking van de sportregio’s naar de toekomst toe. 
De provincie wil haar werking omgooien en aanpassen aan de taken die voor haar voortaan zijn weggelegd op 
gebied van het sportbeleid: 

- G-sport 
- regiowerking 
- bovenlokale sportevenementen 
- bovenlokale sportaccomodatie 
- coördineren van de relatie tussen sport en recreatie, natuur en ruimtelijke ordening 
- beheren van bovenlokale instellingen 

Besparingen en de regioscreening leiden er toe dat ook op personeelsvlak centraal zal gewerkt worden. Er komt 
wel extra aandacht voor G-sport. In de toekomst zal ook geen op voorhand bepaald bedrag per inwoner 
berschuldigd zijn, maar wel op projectbasis gewerkt worden. 
Astrid Wittebolle verwijst naar het feit dat iemand van de buurtsporten onlangs ontslag heeft genomen. 
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Schepen Hannes Anaf verduidelijkt dat het project buurtsporten een proefproject was van minister 
Muyters en werd stopgezet. Dit was de reden waarom het personeelslid op zoek is gegaan naar ander 
werk. Ondertussen werd het project met drie maanden verlengd maar had de man al ontslag genomen. 
Zijn taal als coach van de buurtsportmonitoren werd ondertussen wel opgevangen en er wordt 
ondertussen bekeken hoe de buurtsportmonitoren, wat toch een nuttig initiatief is, kan verder gezet 
worden. 

 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er zijn geen bijkomende punten voor de gemeenteraad. 
 
Uit het college 
Schepen Hannes Anaf deelt mee dat Turnhout zich kandidaat heeft gesteld voor de opvang van 50 atleten ter 
gelegenheid van de Special Olympics in 2014 in Antwerpen. Een groep van, 50 atleten uit Malta (de voorkeuroptie 
van Tunrhout) werd aan onze Stad toegewezen. Er wordt nu gezocht naar mogelijke opvang waarbij gastgezinnen 
misschien wel de beste keuze zou zijn. 
 
Varia 
Pierre Gladiné vraagt aan de schepen van onderwijs of er een evolutie is in het dossier Sht. 
Paul Meeus voegt er aan toe dat hij deze vraag heeft geagendeerd op de agenda van de komende gemeenteraad. 

Schepen Pascale Mathé deelt mee dat er in augustus verkennende gesprekken zijn geweest en  dit nu 
verder zal bekeken worden. 

 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Start nieuw schooljaar stedelijke academies

- Terugblik zomerevenementen

- Kennisname werkingsverslag 2012 Interlokale Sportregio 

Noorderkempen

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Stedelijk Academie Voor 

Schone Kunsten

Schooljaar 2013 - 2014

Leerlingen aantal

Leerlingenaantal Lagere graad

2011 -2012       2012-2013      2013 - 2014

Turnhout :             273               255                259

Beerse :                166               166                170

Oud-Turnhout:        88                 77                  85

Zoersel:                119               126                143

Totaal :                646               624 657

Leerlingen aantal

Middelbare graad

2011-2012      2012 – 2013     2013-2014

Turnhout: 210           189                 169

Beerse: 45 54                            60

Totaal:              255                240                          229

Leerlingen aantal

Hogere graad

2011-2012         2012-2013           2013-2014

Beeldhouwen:            18                       22                        20

Fotokunst :                 28                       24                        19

Kantwerk:                     8                         8                          6

Keramiek:                   39                       47                        49

Schilderen:                 64                       61                        71

Tekenen :                   72                       73                        64

Grafiek :                       5                      11                         12

Monumentale 
Kunsten:  23                 28                         26

Totaal:                      257                    296                      266

• Totaal aantal lln.:  1158                   1138                    1152
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Besteding urenpakket
toegekend urenpakket schooljaar

2010-2011

schooljaar

2011-2012

schooljaar

2012-2013

schooljaar

2013-2014

aanwending

miv 1 9 13

- lagere graad (LG) 109 107 107 104 104

- middelbare graad (MG) 42 50 53 50 50

totaal LAGER SECUNDAIR 151 157 160 154 -6

- hogere graad (HG) 116 115 115 119 119

- specialisatiegraad 23 17 24 37 23

totaal HOGER SECUNDAIR 139 132 139 156 +17

kunstgeschiedenis 3

overdracht van vorig jaar 5

totaal UREN-LERAAR (UL) 290 289 299 310 +11 304

directeur 20 20 20 20 20

studiemeester-opvoeder 32 32 32 -

opsteller 3 3 5 42

ICT-coördinatie 11p. 11p. 11p. 11p.

experiment 4 4 4 ?

overdracht naar volgend jaar 6

Verhuis leslocatie.

• De lessen van de dinsdaggroep lagere 

graad gaan vanaf heden door in de 

Basisschool van de Parkwijk. Dit in 

overleg met de Schepen van onderwijs en 

de directeur.

Stedelijke Academie voor 

Muziek, Woord en Dans

Voorlopige cijfers

04/05 05/06 06/07 07/08 08/09 09/10 10/11 11/12 12/13 13/14

Exp viool - 8jaar 69 67 85 79 75 65 66 72 78 103

Muziek L 900 896 890 791 762 784 785 754 770 738

Muziek M 440 452 449 471 464 479 447 406 344 362

Muziek H 222 255 245 238 239 226 256 274 259 291

Totaal Muziek 1562 1603 1584 1500 1465 1489 1554 1434 1373 1391

Woord L 33 21 30 30 38 49 50 55 49 52

Woord M 33 49 56 44 37 38 53 51 56 83

Woord H 9 14 17 29 19 15 19 9 11 9

Totaal Woord 75 84 103 103 94 102 122 115 116 144

Dans L 157 153 168 167 150 176 169 155 172 205

Dans M 26 25 39 41 41 46 40 42 51 60

Dans H 22 23 24 23 23 28 32 37 34 42

Totaal Dans 205 201 231 231 214 247 241 234 257 307

Algemeen totaal 1908 1955 2003 1913 1848 1903 1917 1855 1824 1945

(+90) (+47) (+48) (-90) (-65) (+55) (+14) (-62) (-31) (+121)

Evolutie leerlingenaantal op basis van ons document A 

(telling 1 oktober)

05/06 06/07 07/08 08/09 09/10 10/11 11/12 12/13 13/14

Muziek viool -8 30 39 

(37 ing)

36 

(35 ing)

34 29 30 31 32 44

Muziek L 309 314 301 297 285 297 295 288 291

Muziek M 221 219 211 233 246 249 226 207 185

Muziek H 222 260 245 245 251 240 265 294 276

Totaal Muziek 752 

(755 ing)

793 757 775 782 786 786 789 752

Woord L 3 2 2 2 3 4 4 4 4

Woord M 13 20 24 18 15 14 19 22 23

Woord H 5 10 12 19 11 8 8 7 7

Totaal Woord 21 32 38 39 29 26 31 33 34

Dans L 39 38 42 42 37 44 42 38 43

Dans M 7 6 10 10 10 11 10 11 13

Dans H 6 6 6 6 6 7 8 9 8

Totaal Dans 52 

(49 ing)

50 58 58 53 62 60 58 64

Algemeen 

totaal

825 

(+30exp)

875 

(+37exp)

853 

(+35 exp)

872  

869 +3 

gebufferd

(+34 exp)

864

+3 van 

08/09

(+29 exp)

874

866 +8 

gebufferd 

(+30 exp)

877

+ 8 van 

10/11

(+ 31 exp)

880

+11 van 

11/12

(+exp)

850

+ 18 van 

12/13

(+exp)

Urenpakket

HOOFDSCHOOL
Stedelijke Academie voor Muziek, Woord en Dans

Kerkplein 32

2300 Turnhout

014 41 36 38

Email : samwd@turnhout.be

Website : www.muziekacademie-turnhout.be

VESTIGINGEN
Projectencentrum Kongoplein 2 2300 Turnhout 014 43 93 10

BS Sint Pieter Kapelweg 56 2300 Turnhout 014 41 37 92

Goddelijk Kind Stwg. Op Oosthoven 168/1 2300 Turnhout

St. Pieterskerk Grote Markt 100 2300 Turnhout

Het Gevolg Otterstraat 31-33 2300 Turnhout 014 42 63 27

De Warande Warandestraat 42 2300 Turnhout 014 41 94 94

Sporthal H. Graf Baron du Fourstraat 31 2300 Turnhout 014 41 54 68



3

FILIALEN

ARENDONK (muziek en dans)

St. Jan Basisschool Schoolstraat 2 2370 Arendonk 014 67 76 32

RETIE (muziek)

Gem. basisschool Peperstraat 11 2470 Retie 014 37 75 55

BEERSE (muziek)

Acad. Jan Vaerten Boudewijnstraat 18 2340 Beerse

VLIMMEREN (muziek)

Vlimmerlee Kerkstraat 64 2340 Vlimmeren

VOSSELAAR (muziek en woord)

Gem. basisschool Konijnenbergpad 5-7 2350 Vosselaar 014 61 17 66

- In de eerste helft van mei verwachten de twee academies een volledige 

doorlichting.  Er komt een inspectieteam met vijf inspecteurs (twee van 

muziek, één van woord, één van dans en één van beeldende kunst) die 

onze academies zullen doorlichten.

- Belangrijk focuspunt zal onze infrastructuur zijn.  Daar komt een 

inspecteur veiligheid voor mee. Daarom kijken we hoopvol uit naar het 

verhaal van onze nieuwe kunstacademie in Turnova.  Tegen mei zullen 

we hier al wel een concreter verhaal in hebben.

- Inhoudelijk bereiden we dit per vakgroep voor.  Als directie zullen we dit 

opvolgen om mee te zoeken naar de eenheid binnen onze academie(s).

Doorlichting mei 2014

* Zowel administratief als inhoudelijk gebeurt er hoe langer hoe meer 

samenwerking van de twee academies, dit in aanloop naar onze 

gezamenlijke huisvesting.

* Administratief staan we al het verst op gebied van personeelsopvolging.  

Twee medewerkers volgen alle personeelsleden op van de twee academies 

en controleren alle gegevens en betalingen.

* Al een aantal jaren werken we met kleinere ‘face à face’-projecten.  

Projecten waar de twee academies zich mee voor engageren.  In februari, 

meer bepaald op zaterdag 22 februari 2014, zullen wij ons eerste grote 

gezamenlijke project tonen.  We hebben dan een grote gemeenschappelijke 

dag van het DKO, waar we een heus muziektheater zullen presenteren.  

Hieraan zullen al onze disciplines deelnemen : muziek (met een accent op 

oude muziek), woord, dans en beeldende kunsten.

Samenwerking SASK-SAMWD

ZOMER  2013

Eigen Evenementen

Binkies Kinderfestival en Parknacht

Schlagerfestival

Feest Vlaamse Gemeenschap

Wollewei Open Air

Barry White en Grace Glennis

Ketnetcup

ZOMER  2013

Eigen Evenementen

Blijde intrede foorkramers

Turnhout Kermis

Dwars Door Turnhout

Gheyntjesworp

Vlaanderen Zingt

ZOMER  2013

Externe Evenementen

De Mert Zomert In

Zomershow Choukes

Radio 2 restaurant

VTM Terrazza

Turnhout Culinair

Trekkertrekwedstrijd Zevendonk
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ZOMER  2013

Externe Evenementen

Havenfeesten

Ranonkelfeesten

Wielerwedstrijd Oosthoven

De Schakel

De Mert Zomert Uit

Kaaipot

ZOMER  2013

Doorheen de zomer

elke dinsdag picknicken op de Markt

met randanimatie

animaties vzw Toerisme op zondag

Mooov wijkt af in 5 Turnhoutse wijken

5 speelstraten

meer dan 20 buurt- en straatfeesten

Picknicken op de Grote Markt

- laagdrempelig en budgetvriendelijk

- randanimatie met veel hulp van 

Buurtsport en Stadsbedrijven

- tijdens de kermis in tuin Taxandria

- deelnemers telkens 20 à 80 personen

- volgende editie: uitbreiding animatie

met bv bio-picknick of potluck picknick

Feest Vlaamse Gemeenschap
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Sportregio Noorderkempen 

ILV

Werkingsverslag 2012

Sportregio Noorderkempen

• Is een samenwerking tussen:

– De gemeenten - Turnhout, Arendonk, Baarle-Hertog, 

Beerse, Hoogstraten, Lille, Malle, Merksplas, Oud-

Turhout, Ravels, Rijkevorsel, Vosselaar, 

– Partners - de provincie Antwerpen, Bloso, ISB en 

SVS

Kennisname van het werkingsverslag

De overeenkomst tussen het stadsbestuur en de 

Interlokale Vereniging Sportregio Noorderkempen 

bepaalt dat de rekening en het werkingsverslag van de 

ILV, jaarlijks ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de 

gemeenteraden van de deelnemende gemeenten en aan 

de provincieraad.

Voorgeschiedenis Sportregio 

Noorderkempen

• GR 4/6/2007 – Samenwerkingsakkoord 
2007 tem 2013

– 0,075 euro/inwoner

– Doel:
• Informatie-uitwisseling tussen de verschillende 
gemeenten en partners

• Organisatie van sportpromotionele activiteiten voor 
moeilijk bereikbare doelgroepen
– Mensen met een handicap, 12-16 jarigen en 
volwassenen

• Organiseren van vorming

• Uitlenen van sportmateriaal 

Voorgeschiedenis Sportregio 

Noorderkempen

• GR 10/9/2009 – Uitbreiding regiowerking
– 0,225 euro/inwoner (vanaf 2010)

– Hiermee werd een extra halftijdse
regiocoördinator op B-niveau aangesteld. 

– Taken:
• Werkdruk van de sportfunctionarissen en 
regiocoördinatoren verminderen

• De kwaliteit van de bestaande activiteiten verhogen

• Lokale sportpromotie ondersteunen

• Een dossier rond gehandicaptensport indien bij het 
Jeugdsportfonds Camille Paulus

• Huisvestiging in de Regio zelf (Beerse) 

Werkingsverslag 2012

• SD 1: De betrokkenheid van alle partners 

aan de sportregio (overheden sportdienst 

en sportraden) versterken

– Dagelijks bestuur 

– Algemene Vergadering

– Vergaderingen stuurgroep G-sport

– Werkgroepen ‘clusteractiviteiten’

– Viering 25-jarig bestaan
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Werkingsverslag 2012

• SD 2: Het verhogen van de sportparticipatie…

JEUGD

- Eurofit en jeugdolympiade

- 12 G Noord activiteiten (Voor 12-16 jarigen)
• Pasen: Adventure II

• Zomer: summer KIX

• Herfst: Bike in’t slike

G-SPORT
– scholenproject G-sport en jeugd, G-sporten na werk, 12 

G noord activiteiten

VOLWASSENEN

- Criterium Noordloper, Fit Bus

Werkingsverslag 2012

• SD 3: Het versterken van de kwaliteit van 

het aanbod aan sportinfrastructuur

– Subsidiekanalen provincie kenbaar maken bij 

de gemeentebesturen (bv. looppaden of 

bovenlokale sportinfrastructuur)

– Uitleendienst sportregio: vanuit sporthal 

Turnhout

Werkingsverslag 2012

• SD 4: Het versterken van de kwaliteit op 
sportbegeleiding – Vormingsaanbod
– Sportbestuurlijk

• Vormingsdag Boost!, Positief coachen, vrijwilligersbeleid, 
sociale media

– Sportmedisch
• Rugscholing, sporttaping

– Sporttechnisch
• Initiator voetbal, redder, voetbalclinic, volleybalclinic, aspirant 
initiator tennis

– Sportspecifieke doelgroepen
• Omgaan met pesten, paardrijden voor personen met een 
beperking, sport en spel voor kinderen met 
gedragsmoeilijkheden,

Vooruitblik

• Samenwerkingsovereenkomst loopt af op 

31/12/2013

– AV sportregio op 10/10/2013 – Verlenging zal 

daar voorgesteld worden

• Nieuwe werking sportregio’s - Toekomst

- …

Punten agenda gemeenteraad Uit het collegeUit het college
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VariaVaria

…


